

TABLE OF CONTENTS

目 录

Optical Properties of ZnO/Ps Compositiy Films

(ZnO/多孔硅复合薄膜的光学性能)

W. Y. NI, Q. D. DUANMU.....1

The Analysis and Application of Image Edge Extraction in the Joint Transform

Correlation Recognition

(边缘提取在图像相关识别中的应用及分析)

H. H. SUN, H. X. WANG, A. J. LI.....8

Research Progress of Modification the Plasmon Dephasing Time

(等离子激元去相位时间的调控研究进展)

S. WANG, B. Y. JI, Y. XU, X. W. SONG, J. Q. LIN.....15

Floquet Topological Phase Transitions in Lieb Lattice with Intrinsic Spin-Orbit Coupling

(具有内禀自旋 - 轨道耦合的 Lieb 晶格中 Floquet 拓扑相变)

W. B. BAO, B. ZHOU.....24

Imaging the Plasmonic Field Distribution of the Gold Nanoring by Two-Color

Photoemission Electron Microscopy

(双色光发射电子显微镜成像金纳米环等离子激元场分布)

S. Q. CAI, B. Y. JI, J. Q. LIN, X. W. SONG.....38

A Design of a Temperature-Controlled Current Source Module for a Tunable Semiconductor Laser

(一种可调谐半导体激光器温控电流源模块的设计)

Z. LV, Y. TAN, X. YUE, C. X. JIANG, Y. DENG.....47

Empirical Study on the Key Constant of Ice Dissolution Heat Measurement Experiment

(实证研究冰的溶解热测定实验的关键常数)

M. CHEN, H. CHENG, L. LIN, T. WANG, C. Q. YANG, C. GAO, Z. PENG, Z. M. TAN.....60

Research on Optimization of Extreme Ultraviolet Spectrum from Laser-Produced Tin Plasma

(激光锡等离子体极紫外光谱的优化研究)

H. J. WANG, Y. P. DOU, Z. G. LI, Z. XIE, X. W. SONG, J. Q. LIN.....69

Preparation and Luminescence Properties of Pr³⁺ doped YBO₃ and Y₃BO₆ Phosphors

(Pr³⁺掺杂 YBO₃ 和 Y₃BO₆ 荧光粉的制备及光学性能研究)

W. H. GAO, H. ZHOU, B. Q. ZHANG, S. LI.....76

Effect of the Distance from the Focusing Lens to the Target Surface on the Infrared Spectrum

(聚焦透镜到靶材表面距离对等离子体红外光谱的影响)

Y. M. MA, X. S. WANG, X. GAO, J. Q. LIN.....85

**Deduction of General Term for Harmonics and Application of Calibration-Free $nf/1f$ Models
Based on the Lazer Nonlinearity**

(基于激光非线性的谐波通项推导和 $nf/1f$ 免标应用)

Q. Z. LI, QIAN. S. YANG, Y. J. DU, Z. M. PENG.....91